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Salon Seuraparlamentti 

 
 
 
Aika: To 13.2.2025 klo 17.15 (kahvit klo 17 alkaen) 

Paikka: Liikuntatoimisto, Ylhäistentie 2 

Paikalla: Salon Palloilijat Ilkka Virtanen, Salon Vilpas Hasse Robertsson, Jääkiekkoseura Salon 

Kiekkohait Toni Elo, Salon Vilpas Yleisurheilu Marika Taponen, Angelniemen Ankkuri 

Ari Paganus, Perniön Urheilijat Lassi Rokka ja Särkisalon Urheilijat Tiina Salminen, 

Vieraana Liikuntapaikkamestarit Jani Virtanen ja Marko Mäkinen sekä luontoliikuntamestari Aku 

Laaksonen. 

Poissa Salon Viesti Jenni Sorola 
 

 

 
1. Kokouksen avaus  

 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.15 

 
2. Liikuntapaikkamestareiden tapaaminen 

 
Seuraparlamentin jäsenet esittelivät itsensä kokouksessa olleille vieraille. 
Esittelyiden jälkeen Seuraparlamentin jäsenet kyselivät liikuntapaikkamestareilta ja 
luontoliikuntamestarilta ajankohtaisia asioita sekä onko jotain missä kaivattaisiin 
Seuraparlamentin kannanottoa.  
 
- Liikuntapaikkamestari Marko Mäkinen (sisäliikuntatilat) 

 
• tällä hetkellä menossa jalkapallohallin tarveselvitystyö. Tarveselvitystyöhön liittyen 

on parhaillaan kuntalaisille kysely auki 28.2. asti. Vastauksia on tullut jo paljon. 
Näitä tulkitaan maaliskuussa ja tehdään muutenkin tarveselvitysraportointia. 
Jalkapallohalliin liittyen on käyty myös tutustumassa muutamaan erilaiseen halliin. 
Tarveselvityksen jälkeen syksyllä alkaa hankesuunnitelma jalkapallohallista.  

• Urheilutalon sisäilmaongelmien vuoksi ns. vanha puoli laitettu kiinni viime vuoden 
lopussa. Liikuntapalvelut muutti pois niistä tiloista jo syksyllä. Palloilusalin puolelle 
on tehnyt korjaustöitä ja sen käyttö saa jatkua. Asia on käyty läpi 
terveysviranomaisten kanssa ja palloilusalin puolella anturit seuraavat ilmanlaatua 
edelleen. Urheilutalon tanssisalin toiminta on siirtynyt Ylhäistentielle. 

• tulossa on myös tarveselvitys/hankesuunnitelma liittyen monitoimihalliin. Tähän 
liittyen tullaan kuulemaan myös Seuraparlamentin, käyttäjien sekä kuntalaisten 
mielipiteitä. Myös lapsia tullaan osallistamaan tässä suunnittelutyössä. 

• Seuraparlamentilta tuli tähän toivetta, että jalkapallohalli sekä monitoimihalli 
menisi selvästi aikataulullisesti järjestyksessä. Liian monta kyselyä yhtä aikaa ei 
olisi välttämättä hyvä asia. 

 
 
 



     

- Liikuntapaikkamestari Jani Virtanen (ulkokentät, jäähalli) 
• Uusi jäähalli lähtee urakkalaskentaan maaliskuun aikana. Suunnitelman mukaan 

rakennustyöt jäähallin osalta olisivat valmiina 2026 vuoden aikana.  
• Herättäjäjuhlat on kesällä Urheilupuistossa 4-6.7. Näiden vuoksi alue on poissa 

käytöstä 30.6. alkaen. Tällä hetkellä kaikki kentät/tilat on varattu Herättäjäjuhlien 
käyttöön. Kun selviää, mitä tiloja oikeasti tarvitaan, niin mahdollisesti avataan tiloja 
treenaajien käyttöön. 

• Urheilupuiston valojen uusiminen vasta loppukesällä tai syksyllä.  
• Moision tekonurmi uusitaan kesäkuun aikana.  
• Yleisurheilukentän korjauksista ei ole tarkempaa tietoa. Juoksusuoraa ei korjata 

samaan aikaan.  
 

- Luontoliikuntamestari Aku Laaksonen (luontokohteet, rannat) 
• Elokuussa valmistuu luontoliikunnan kehittämissuunnitelma. Tähän liittyen 

seuroille tulossa kutsua toukokuun alkuun Vuohensaareen. Tilaisuus on 
workshop-tyyppinen, missä esitellään ideoita, ja seurat pääsevät vaikuttamaan 
suunnitelmaan.  

• Nyt tehty konkreettisia asioita, kuten opasteiden ja viitoitusten uusiminen. Uusien 
luontopolkujen suunnittelu (Kärkän alue, Särkisalo), osallistuvan budjetoinnin 
kautta tulleita asioita (laavu Perniöön) 

• Lintutornien kanssa ollut paljon selvittelytyötä. Halikonlahdella on tilanne, että 
molemmat ovat huonossa kunnossa, toinen lintutorneista on käyttökiellossa. 
Lintutorneihin liittyen on selvitelty vastuukysymyksiä ja tulevaisuuden 
suunnitelmia. 

• Kuntoportaita suunnitteilla Pahkavuoren reitin lähelle.  
• Muutamaan uimarantaan tehty parannuksia. Esimerkiksi Naarjärvelle tuli uusi 

laituri, ja alueelta kaadettu puita. Härjanvatsa on työnalla, laituri sinne 
mahdollisesti syksyllä. Märynummella kasvillisuuden poistoa/rantapengerten 
muokkausta. Liikuntapalveluilla on tällä hetkellä 7 saunallista rantaa, ja noin 10 
saunatonta. Aikaisemmin saunamaksuna toiminut käteismaksu, mutta jatkossa 
pyrimme saamaan maksupäätteitä / MobilePayn käyttöön. 

• Seuraparlamentin jäsen kysyi suihkuveden mahdollisuudesta kaikille rannoille. 
Kohteesta riippuen tämä on kuitenkin mahdotonta toteuttaa, koska osa rannoista 
on kaukana kunnallistekniikasta.  

- Mikäli kuntalaiset huomaavat vikoja liikuntapalveluiden hallinnoimissa kohteissa, niin 
ilmoitus niistä sähköpostiin:  vikailmoitus@salo.fi  tai Salo taskussa -sovelluksen kautta.  

- Keskusteltiin tiedonkulusta seurojen ja kaupungin välillä. Tiedon pitää olla avointa ja 
läpinäkyvää. Tällä hetkellä käytössä on nettisivut, sosiaalinen media, Uutiskirje jne. 
Tiedonkulkua pyrimme parantamaan ja ideoita tähän liikuntapalvelut ottavat mielellään 
vastaan.  

- Seuraparlamentin jäseneltä tuli kysymys: voiko Timmistä saada yhteisen 
”tapahtumakalenterin”, mistä näkisi suoraan missä pelataan ottelut /kilpailut. Saako ne 
nousemaan suoraan näkyville esille? Tähän ei ollut suoraa vastausta antaa. 

- Keskusteltiin infotauluista. Hienoa olisi, mikäli Urheilupuistossa olisi taulu, missä näkyisi 
mitä alueella tapahtuu. Tätä asiaa pitää selvittää miten käytännössä onnistuisi, että olisi 
reaaliaikainen.  

 

3. Seuraparlamentin toimintasuunnitelma 

• Tapahtumajärjestämisen pelisäännöt. Pyydetään tapahtumakoordinaattori Karolina Blom 
huhtikuun kokoukseen. 

• Superlauantai 23.8.2025. Seurojen ilmoittautuminen käynnissä huhtikuun loppuun asti.  

• Jalkapallohalli. Ollaan mukana tarvittaessa antamassa lausuntoja asiasta. 

• Liikuntapaikkojen suunnitelma. Saada aikaan hyvä keskusteluyhteys kaupungin ja 
liikuntapaikkoja käyttävien tahojen kanssa, jotta seurat voivat tuoda oman näkemyksensä 
esille 

• Liikuntapaikkojen kunnossapito. Keskustelua ja kommentointia liikuntapaikoista. Ehdotuksia 
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mitä voi korjata, vai onko uuden hankkiminen ainoa ratkaisu. 

• Tiedonjaon haasteet. Miten saadaan tieto kulkemaan myös seurojen / seurojen ja kaupungin 
välillä, jotta tiedetään paremmin missä on mitäkin tapahtumaa. 

• Seurailta. Keskusteltiin, että Seuraillalle olisi tarvetta. Paikalle toivotaan vapaa-
ajanlautakunnan ihmisiä, sekä mahdollisesti 1.9. aloittava uusi liikuntapalvelupäällikkö. 
Alustus esimerkiksi entiseltä alueen urheilijalta sekä aikaa seuroille keskustella keskenään. 
Päivämäärä sovitaan myöhemmin.  

• Seuraparlamentin näkyvyys. Näkyvyyttä esim. lautakunnan jäsenille, 
liikuntapaikkamestareille sekä liikuntapalvelupäällikölle.  

• Vuoden seuratyöntekijä. Ehdokkaat kysellään syksyllä.  

 
4. Wilma Murto -kannustuspalkinto 

Kaupunginhallitus on kokouksessaan 18.12.2023 § 395 päättänyt Wilma Murto - 

kannustuspalkinnon perustamisesta. Päätöksessä todetaan, että salolaisten urheiluseurojen 

yhteistyöelin Seuraparlamentti kuulee salolaisten urheiluseurojen ja muiden salolaisiin 

urheilijoihin liittyvien toimijoiden ehdotuksia kannustuspalkinnolla palkittavista ja tekee 

palkitsemisesitykset vuosittain kaupungin yhteisöpalveluille joulukuun loppuun mennessä. 

Wilma Murto -kannustuspalkinto nuorelle yksilöurheilijalle ja nuorelle joukkueurheilijalle 1000 €. 

Nuorelle salolaiselle yksilöurheilijalle ja joukkueurheilijalle myönnettävä kannustuspalkinto jo 

saavutetusta menestyksestä sekä kannustimena urheilu-uran jatkamiseen. Valittujen 

henkilöiden tulee sinä vuonna, jota palkitseminen koskee, olla korkeintaan 19-vuotiaita. 

Perustelluista syystä palkinto on mahdollista jakaa myös useammalle taholle. 

Kannustuspalkinnot jaetaan kaupungin vuotuisessa palkitsemisjuhlassa. 

Yksilösuorituksessa urheilijan on oltava tapahtumahetkellä kirjoilla Salossa tai edustettava 

salolaista seuraa. Joukkuesuorituksessa joukkueen on edustettava salolaista seuraa. 

 

5. Voiton Malja 
Seuraparlamentti tulee vuosittain jakamaan Voiton Malja -palkinnon. Kiertopalkinnon saaja voi 

olla seura, yhteisö, henkilö, tapahtuma, työryhmä tai joukkue. Voiton Maljan saaja on tuonut 

merkittävästi esille Saloa tai liikuttanut merkittävästi. 

Palkinnon saajan valintaan vaikuttaa liikuntaseurojen antamat äänet.  

 
6. Muut esille tulevat asiat 

• KLL kilpailuiden osanottomaksut ja matkakustannukset. Selvitetään seuraavaan 
kokoukseen. 

• Tulleet sähköpostiyhteydenotot. Käytiin läpi tulleet sähköpostit ja niihin vastaaminen.  
 

7. Seuraava kokous 3.4. klo 17 
 

8. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 19.40 
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